



Flip Advanced™ 4-in-1 Convertible
Owners Manual Instructions

Porte-bébé polyvalent Flip Advanced
Manuel de l'utilisateur Instructions



IMPORTANT!
KEEP INSTRUCTIONS FOR FUTURE REFERENCE

Read all instructions before assembling and using your carrier. Failure to follow each instruction can result in serious injury or death to you or your child. Please read and review them before attempting new carrying positions.

IMPORTANT!
CONSERVEZ LES INSTRUCTIONS POUR CONSULTATION ULTÉRIEURE

Lisez toutes les instructions avant d'assembler et d'utiliser votre porte-bébé. Le non-respect de chaque instruction peut causer des blessures graves ou même la mort. Conservez ces instructions et passez-les en revue avant d'essayer de nouvelles positions du porte-bébé.

8lbs - 32lbs (3.6kgs 14.5kgs)



Instruction manual available in additional languages.
Manuel disponible en français chez:

www.infantino.com

This box contains: 1 - Carrier 1 - Wonder Cover
Cette boîte contient: 1 - Porte-bébé 1 - Bavette Wonder Cover

© 2014 Infantino
4920 Carroll Canyon Road, Suite 200 | San Diego, CA 92121 USA
www.infantino.com

Complies with safety requirements of ASTM F2236
Conforme aux exigences de sécurité de: ASTM F2236

BEFORE USING THIS CARRIER: Review and save the Instruction Manual for future reference. Please call Infantino at 1-800-840-4916 (for US or Canada) with any questions or visit our website www.infantino.com. Made in China.

AVANT D'UTILISER CE PORTE-BÉBÉ: Passez en revue le mode d'emploi et conservez-le pour consultation ultérieure. Veuillez appeler Infantino au 1-800-840-4916 (É.-U. et Canada) si vous avez des questions, ou visitez notre site web www.infantino.com. Fabriqué en Chine.

12082014 RP

